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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

"Политиците не предложиха нищо ново на избирателите, съответно не можаха да възбудят по-голям интерес от
избирателите", каза главният секретар на БТПП Васил Тодоров в коментар за ниската избирателна активност На
държавата и на бизнеса са нужни работещ парламент и работещо правителство. Нови три-четири месеца, в които
да има служебно правителство и несигурност, ще ни отдалечат и ще направят невъзмо... 

Ректорът на Тракийски университет – проф. Добри Ярков посрещна на работно посещение в старозагорското
висше училище председателя на Кюстендилска търговско-промишлена палата – Ваньо Костадинов и главния
секретар на организацията – Йордан Беловодски. На срещата присъстваха още проф. Дарина Заимова –
заместник-ректор по научноизследователска и международна дейност, д-р Здравко Тодоров – главен менидж... 

Ръководството на Българската търговско-промишлена палата се срещна с представители на Турско-българския
бизнес съвет към Борда за външноикономически връзки на Турция /DEIK/ Председателят на БТПП Цветан
Симеонов и главният секретар Васил Тодорв разговаряха с председателя на смесения бизнес съвет Зеки
Саръбекир, зам.председателя Емрах Сазак, член на борда проф. д-р Ахмет Кесик, Бекир Туран, координ... 

Красимир Дачев е собственик на "Свилоза" АД и един от големите работодатели в страната. Завършва "Право" в
Софийския университет. През 1985 г. специализира американско право и правни институции в Залцбург, Австрия.
Преди 10 ноември 1989 г., повече от 12 години е главен юрисконсулт на Национален комитет за използване на
космическото пространство. Член е на Международната академия за космическо прав... 

Заглавие: Работодатели: Трябва работещ парламент, управление на широка основа и набелязани приоритети
Дата: 13.06.2024 09:55
Медия: Econ

Заглавие: Тракийски университет и Кюстендилска търговско-промишлена палата с меморандум за
разбирателство
Дата: 13.06.2024 09:06
Медия: Старозагорци

Заглавие: Необходимо е да подкрепяме бизнеса от България и Турция за успешни партньорства
Дата: 13.06.2024 08:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Красимир Дачев - Индустриалецът от Свищов
Дата: 13.06.2024 06:00
Медия: Труд

Заглавие: Шефове броят 2 бона за внос на работник!
Дата: 12.06.2024 19:27

https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A0%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%A2%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%89-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%88%D0%B8%D1%80%D0%BE%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D0%B8_l.a_i.807331_at.1.html
http://www.starozagorci.com/news-44381.html
https://www.bcci.bg/news/20326
https://trud.bg/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D1%86%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B2%D0%B8%D1%89%D0%BE%D0%B2/
https://telegraph.bg/biznes/novini/shefove-broiat-2-bona-za-vnos-na-rabotnik-izbirat-gi-s-videopredstaviane-chuzhdencite-sa-loialni-no-ne-triabva-da-im-se-dava-alkohol-417675


Близо 2000 лева е таксата, която взимат агенциите за внос на работна ръка от Непал. Това стана ясно на среща
на тема "Решения за внос на работници от чужбина", организирана от Българската търговско-промишлена палата
и фирми, предлагащи услугата. От една от агенциите за осигуряване на служители коментираха, че таксата за внос
е 1950 лв., като в сумата влиза намиране на подходящи кадри, видеопредста... 

Ректорът на Тракийски университет – проф. Добри Ярков посрещна на работно посещение в старозагорското
висше училище председателя на Кюстендилска търговско-промишлена палата – Ваньо Костадинов и главния
секретар на организацията – Йордан Беловодски. На срещата присъстваха още проф. Дарина Заимова –
заместник-ректор по научноизследователска и международна дейност, д-р Здравко Тодоров – главен менидж... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Растежът на на годишна база се забави изненадващо през май до 3,3% от 3,4% през април, достигайки най-ниско
ниво от три месеца насам. Това показват данните на Бюрото по трудова статистика на САЩ. Пазарните очаквания
бяха за задържане на инфлацията на ниво от 3,4 на сто, предаде Ройтерс. Потребителските цени в САЩ през май
са останали без промяна на месечна основа, след като през април нараснаха с ... 

Днес Европейската комисия представи насоки за държавите от ЕС при въвеждането до средата на 2026 г. на
новите общоевропейски правила за миграцията. Предложението ще бъде обсъдено тази седмица от Съвета на
ЕС по правосъдие и вътрешни работи на заседание в Люксембург, цитирано от БТА. На заседанието се предвижда
ЕК да представи и насоки за работата на Шенген за следващата година. Съветът на ЕС одоб... 

При силен пазар на труда и по-устойчива инфлация в САЩ остава много по-голяма вероятността само за едно
намаление към края на годината, прогнозира Веселин БекяровАко Европейската централна банка (ЕЦБ) не беше
говорила толкова настоятелно за намаляване на лихвите, може би нямаше да се реши да предприеме тази стъпка
на фона на повишените цени. Председателят Кристин Лагард не даде никакви насоки за б... 

Българският бизнес не изпъква на общоевропейско равнище и при използваните от него сложни цифрови
технологии, констатира доклад на ЕИББългарските фирми изостават съществено от европейските си конкуренти в
инвестициите в зелена икономика, цифровизация и иновации. Има голяма необходимост от мащабни структурни
промени. Този извод с препоръка за България се съдържа в най-новото инвестиционно проучване... 

Медия: Телеграф

Заглавие: МЕМОРАНДУМ ЗА РАЗБИРАТЕЛСТВО С КЮСТЕНДИЛСКАТА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА
ПОДПИСА ТРАКИЙСКИ УНИВЕРСИТЕТ
Дата: 12.06.2024 17:07
Медия: Телевизия Стара Загора

Заглавие: Инфлацията в САЩ неочаквано се понижи
Дата: 12.06.2024 17:37
Медия: Actualno.com

Заглавие: Новият общ подход към миграцията: ЕК даде насоки на държавите от ЕС
Дата: 12.06.2024 15:02
Медия: Елхово.news

Заглавие: Валутен експерт: От инфлацията зависи политиката на ЕЦБ
Дата: 12.06.2024 14:58
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Три четвърти от българските фирми не са имали иновационна дейност през 2023 г.
Дата: 12.06.2024 16:28
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Европа вдига на 25 процента митата на китайските автомобили

https://tvstz.com/2024/06/12/%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D1%81-%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5/
https://www.actualno.com/economy/inflacijata-v-sasht-neochakvano-se-poniji-news_2241340.html
https://elhovo.news/?p=327657
https://www.investor.bg/a/538-pazari/395665-valuten-ekspert-ot-inflatsiyata-zavisi-politikata-na-etsb
https://www.investor.bg/a/527-svyat/395677-tri-chetvarti-ot-balgarskite-firmi-ne-sa-imali-inovatsionna-deynost-prez-2023-g
https://www.dotbg.bg/article/18159934


ЕС ще увеличи митата върху колите, внасяни от Китай. Производителите ще бъдат уведомени до края на деня, а
митата ще се увеличат от 10 на 25% според предварителната информация. Очаква се мярката да влезе в сила от
следващия месец, пише Financial Times. Новите мита ще засегнат не само автомобили от китайски марки, но и
тези от европейски или американски брандове, които се произвеждат в Китай. Следо... 

Кметът на Община Брезово Калин Калапанков събра на био форум над 50 земеделски производители,
преподаватели от Аграрния университет в Пловдив, представители на местния бизнес и политици. Идеята на
начинанието бе марката "Био Брезово" да се превърне в синоним на най-висок стандарт и гарант за качество на
земеделска продукция и преработени храни от нея. За нашата община са характерни етерично-масле... 

Хиденори Канда, мениджър "Управление на технологиите" в Yazaki Corporation, Япония, в "Бизнес старт",
13.06.2024Бизнес средата е доста позитивна, а сътрудничеството с властите работи много добре. Имаме три
съоръжения за кабелни инсталации в България и бихме искали да инвестираме още повече, но е важна
стабилността в страната. Yazaki възприема многокомпонентна стратегия в автомобилната индустрия, к... 

Технологичният гигант от САЩ Apple отново стана най-скъпата компания в света, заемайки челното място от друга
американска компания – Microsoft, предаде Ройтерс. Това се случва на фона на продължаващата надпревара и
инвестиции на производителя на iPhone в технологии за изкуствен интелект, отбелязва информационната агенция.
Днес акциите на Apple скочиха с почти 4 на сто до рекордните 215,04 долара з... 

Столичният общински съвет ще обсъди и гласува програма за обновяване на градския транспорт на обща стойност
от 1 млрд. лв. за срок до 2030 г., съобщи кметът Васил Терзиев Цялостна модернизация на подвижния състав на
градския транспорт в София за 1 милиард лева предлага кметът Васил Терзиев. Финансирането ще се търси по
европейски програми или с кредит от финансови институции и банки, за да може ... 

"Бизнесът очаква готови кадри в туризма. Най-правилният подход всъщност при този дефицит, който се получава
сега, в момента, е не да очакваш готовия продукт, наречен "професионалист", а просто да работиш върху това да го
изградиш. Постоянно се опитвам да убедя младите, че всъщност туризмът има уникално бъдеще".В това бе
категоричен в предаването "Човекът на Фокус" по Радио "Фокус" Тихомир Стаменов... 

Дата: 12.06.2024 12:01
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Марката "Био Брезово" тръгна с фестивал на ароматите и вкусната храна
Дата: 13.06.2024 12:23
Медия: Марица

Заглавие: Yazaki : Бихме искали да инвестираме още повече в България, но търсим стабилност
Дата: 13.06.2024 12:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Apple отново стана най-скъпата компания в света
Дата: 13.06.2024 11:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: София търси 1 млрд. лева за модернизация на градския транспорт
Дата: 13.06.2024 11:30
Медия: Econ

Заглавие: Тихомир Стаменов: Бизнесът очаква готови кадри в туризма, а най-правилният подход е да работиш
върху това да изградиш професионалист
Дата: 13.06.2024 13:42
Медия: Фокус

Заглавие: Г-7 дават 50 млрд. долара на Украйна чрез използване на замразени руски активи
Дата: 13.06.2024 14:10
Медия: БНТ Новини

https://www.marica.bg/region/karlovo/markata-bio-brezovo-tragna-s-festival-na-aromatite-i-vkusnata-hrana
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/131501-yazaki-bihme-iskali-da-investirame-oshte-poveche-v-balgariya-no-tarsim-stabilnost
https://www.informiran.net/apple-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D1%81/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-1-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82-_l.a_i.807336_at.10.html
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Tihomir-Stamenov-Biznesut-ochakva-gotovi-kadri-v-turizma-a-nai-pravilniyat-podhod-e-da-rabotish-vurhu-tova-da-izgradish-profesionalist-2150601
https://bntnews.bg/news/g-7-davat-50-mlrd-dolara-na-ukraina-chrez-izpolzvane-na-zamrazeni-ruski-aktivi-1281918news.html


Италия е домакин на 50-ата юбилейна среща на страните от Г-7. Сред акцентите в разговорите ще бъдат войната в
Украйна и конфликтът в Близкия изток. Вече е известно, че лидерите на Г-7 са договорили помощ за Киев в
размер на 50 млрд. долара за Киев, чрез използване на замразени руски активи. Президентите на САЩ - Джо
Байдън и на Украйна - Володимир Зеленски ще подпишат споразумение за сигурност меж... 

Пристанище Констанца получи пореден сериозен тласък към утвърждаването си като водещ фактор в региона
благодарение на серия от инвестиции на обща стойност над 65 милиона евро. Един от концесионерите DP World
откри 3 нови обекта, сред които терминал за проектни товари с площ 5 ха и нов RO-RO терминал, чийто капацитет
достига 80 000 превозни средства годишно, съобщи Business Review. Наскоро бе даден... 

Регионалното министерство обсъжда идеята за въвеждането на изцяло нов метод за ценообразуването на
водата. Заговори се и за "такса водомер". Законопроектът все още е на обществено обсъждане, но стана повод за
притеснение относно това ще плащаме ли по-високи сметки за вода. "Искам основно да подчертая, че няма да се
плащат по-големи сметки, поради това, че ВиК услугите са регулирани и ако вследстви... 

Според него, ако за трети път ГЕРБ откажат да направят правителство, след като са спечелили изборите ГЕРБ и
ДПС нямат перспектива да отиват на нови избори и дори не мислят за това. Това прогнозира пред БНР
икономистът доц. Красен Станчев, основател на Института за пазарна икономика. "Не виждам някакъв проблем в
съставянето на правителство на относително широка нога - ГЕРБ с ДПС и подкрепа оттук ... 

Това заяви пред ФрогНюз бившият зам.-министър на туризма Бранимир Ботев. Вижте и цялото интервю: Летният
сезон в България започва от една страна с всичките проблеми, които се натрупаха през годините. Като че ли
България най-трудно излиза от пост-ковид здравната ситуация. Като че ли все още не можем да стигнем до извода
по какъв начин да промотираме България. От друга страна, към традиционните проб... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

В България съществува липса на кадри в почти всички сектори, което кара компаниите да се обръщат към
привличане на кадри от чужбина. Водещото за хората в Непал, желаещи да работят на Запад, е подобрението на
стандарта на живот и възможност да издържат семействата си. Търсената заплата е поне 2-3 пъти повече от тази,
която биха получавали в Непал на същата позиция. В азиатската страна заплатата за ... 

Заглавие: Пристанище Констанца инвестира $65 милиона - ще става център на контейнерния трафик в региона
Дата: 13.06.2024 14:03
Медия: Money.bg

Заглавие: Ще скочат ли с още сметките ни заради такса "водомер"
Дата: 13.06.2024 13:46
Медия: Новини.бг

Заглавие: Доц. Красен Станчев: ГЕРБ и ДПС дори не мислят за нови избори, ще има коалиция
Дата: 13.06.2024 14:11
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Бранимир Ботев за ФрогНюз: Туристическият ни продукт е най-евтиният в Европа. Продаваме по-
евтино, отколкото в Африка
Дата: 13.06.2024 14:03
Медия: Frog news

Заглавие: Непалци и индийци искат в България, търсят по-високи заплати и щастие
Дата: 12.06.2024 18:10
Медия: Зарата

Заглавие: Не търсете работа – тя ще ви намери! Ето кои са най-перспективните специалности в ЮЗУ за 2024 г.
Дата: 13.06.2024 09:55

https://money.bg/investments/pristanishte-konstantsa-investira-usd65-miliona-shte-stava-tsentar-na-konteynerniya-trafik-v-regiona.html
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/850412
https://akcent.bg/article/69166
https://www.frognews.bg/novini/branimir-botev-frogniuz-turisticheskiiat-produkt-nai-evtiniiat-evropa-prodavame-evtino-otkolkoto-afrika.html
https://zarata.info/%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D0%B0%D0%BB%D1%86%D0%B8-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%86%D0%B8-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%8A%D1%80/
https://nova.bg/news/view/2024/06/13/459380/%D0%BD%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BF%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B2-%D1%8E%D0%B7%D1%83-%D0%B7%D0%B0-2024-%D0%B3/


Светът е динамичен и всичко се развива, а това най-бързо се отразява на професиите. Ако искате да се
реализирате кариерно, то би било важно да сте запознати добре с тенденциите на пазара на труда. Проучване на
Агенцията по заетостта може да помогне на хората, които обмислят да сменят професията си и на тези, на които
им предстои избор на първа професия. Хората, завършили средно образование, ще са ... 

Проблемът с недостига на работна ръка и желанието на работниците да получават по-големи заплати се решава
по няколко начина. От една страна трябва да бъда повишена конкурентоспособността на фирмите, което ще даде
възможност и за ръст на възнагражденията. Другият подход е контролираната миграция, да се търси работна ръка
от чужбина, за да се попълнят тези работни места, които не са атрактивни за бъ... 

На 12 юни се проведе среща между ръководството на Федерацията на независимите синдикални организации от
хранителната промишленост, съвета на директорите на ДКК и на "Ел Би Булгарикум". Обсъдена бе Протестната
декларация с исканията на работниците от производствената база на "Ел Би Булгарикум" във Видин. След
проведените преговори ръководствата на държавните компании потвърдиха безрезервно изпълнен... 

Започват обучения на безработни Дирекция Бюро по труда Бургас започва обучения по проекти на национално
представените работодатели и синдикални организации. Те ще се провеждат по професиите ""Електромонтьор",
"Заварчик", "Сътрудник малък и среден бизнес", "Търговски представител", "Снабдител", "Барман сервитьор",
"Работник в заведение за хранене и развлечение", Помощник пътен строител". Обученият... 

Промяната на краткосрочните и дългосрочните цели със смяната на изпълнителната власт, е пагубна, смята Иван
Велков от БСКНа държавата и на бизнеса са нужни работещ парламент и работещо правителство. Нови три-
четири месеца, в които да има служебно правителство и несигурност, ще ни отдалечат и ще направят невъзможно
усвояването на средствата по Националния план за възстановяване и устойчивост. Това ... 

БВП на България може да е с 2,5% до 5% по-висок при пълно приемане и равноправие на общността. Това
показват данните на доклад на Института за пазарна икономика, представен днес на бизнес форум, организиран
от Фондация GLAS, седмица преди традиционния София Прайд. Изчисленията на ИПИ показват, че в реално
изражение за 2023 г. това би означавало, че вместо 15,9 хил. щатски долара на човек от населе... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Медия: Нова телевизия

Заглавие: Ръстът на заплатите зависи от повишаването на конкурентоспособността, контролираната миграция
решава проблема с недостига на работници, каза пред БТА Лидия Шулева
Дата: 13.06.2024 10:32
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Договорен бе ръст на заплатите в "Ел Би Булгарикум" с 10% от 1 май
Дата: 13.06.2024 12:21
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Търсят се желаещи да станат заварчици, електромонтьори и пътни строители
Дата: 13.06.2024 12:19
Медия: Черноморски Фар

Заглавие: Работодатели: Трябва работещ парламент, управление на широка основа и набелязани приоритети
Дата: 12.06.2024 13:30
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ИПИ: Приемането на ЛГБТИ хората влияе положително върху икономиката
Дата: 13.06.2024 14:17
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: ЕК с насоки как държавите-членки да въведат новия подход към миграцията до 2026 г.
Дата: 12.06.2024 20:15

https://www.bta.bg/bg/news/economy/689423-rastat-na-zaplatite-zavisi-ot-povishavaneto-na-konkurentosposobnostta-kontrolir
https://knsb-bg.org/index.php/2024/06/13/dogovoren-be-rast-na-zaplatite-v-el-bi-bulgarikum-s-10-ot-1-maj/
https://www.faragency.bg/news/17182703921452/tarsyat-se-zhelaeshti-da-stanat-zavarchitsi-elektromontori-i-patni-stroiteli
https://www.investor.bg/a/516-politika/395667-rabotodateli-tryabva-rabotesht-parlament-upravlenie-na-shiroka-osnova-i-nabelyazani-prioriteti
https://www.bgnes.bg/ipi-priemaneto-na-lgbti-horata-vliqe-polojitelno-varhu-ikonomikata
https://manager.bg/%D0%B5%D1%81/ek-s-nasoki-kak-darzavite-chlenki-da-vavedat-novia-podhod-kam-migraciata-do-2026-g-


Европейската комисия представи днес насоки за държавите от ЕС при въвеждането до средата на 2026 г. на
новите общоевропейски правила за миграцията. Предложението ще бъде обсъдено тази седмица от Съвета на
ЕС по правосъдие и вътрешни работи на заседание в Люксембург, предава БНР. На заседанието се предвижда ЕК
да представи и насоки за работата на Шенген за следващата година. Съветът на ЕС одобри п... 

За тях казват, че са близки до проруската "Възраждане", но те твърдят, че са нещо друго: "ТикТок партия".
Социологическите проучвания не ги ловяха до изборния ден, а те спечелиха близо 100 000 гласа и стигнаха до
парламента. Ключът към успеха на партия "Величие" не е само ТикТок. Вижте защо. Началото Партията е
официално създадена през пролетта на миналата година. Нейни съпредседатели днес са Ивел... 

"Главната задача на НАТО е да осигури мир в евроатлантическия регион. България е в ЕС и НАТО и там ще
остане", каза още посланик Панайото. Той припомни, че България е създала противоминна група, за да подсигури
сигурното плаване по Черно море: "Направихме го без да искаме средства от НАТО. Групата ще помага за
безопасно корабоплаване, това ще улесни износа на украинско зърно", допълни Панайотов. ... 

Главната задача на НАТО е да осигури мир в евроатлантическия регион. България е в ЕС и НАТО и там ще остане.
Да бъдем част от свободния свят е цивилизационен избор, отговорност, не само привилегия. Не само чакаме
някой да ни защити, но и предприемаме мерки, за да допринесем за сигурността. България трябва да продължи
да помага на Украйна. Това каза в ефира на "Твоят ден" Н. Пр. Георги Панайотов, п... 

marica.bg - Г-н Михайлов, познаваме Ви като предприемач, който стои зад идеята "Исторически парк". Сега сте
идеолог на партия "Величие". Защо влязохте в политиката? - Аз не съм единственият идеолог на "Величие". Тази
партия е сбор от решението на няколко души. Всички ние сме недоволни от едно нещо - от начина, по който
функционира държавата. От това, че в нея няма сигурност и стабилност за българс... 

В публикуваната на 12 юни 2024 г. класация на Impact Rankings 2024 на Times Higher Education (THE) Софийският
университет "Св. Климент Охридски" е класиран на 401-600 място от 1963 университета в света. Алма матер
участва за шеста поредна година в класацията и подобрява с 200 места позицията си спрямо 2023 г., когато бяха
класирани 1591 университета, съобщи пресцентърът на висшето училище. Рейтинг... 

Медия: Мениджър

Заглавие: Откъде се появи партия "Величие"
Дата: 13.06.2024 09:39
Медия: Зарата

Заглавие: Посланикът ни в САЩ: България е в ЕС и НАТО и там ще остане
Дата: 13.06.2024 11:33
Медия: Frog news

Заглавие: Панайотов: България трябва да продължи да помага на Украйна
Дата: 13.06.2024 10:51
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Ивелин Михайлов, идеологът на "Величие": Не искаме повече държавата да бъде олигархично
предприятие на няколко души
Дата: 13.06.2024 12:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Софийският университет се изкачва с 200 места в международна класация за 2024
Дата: 13.06.2024 10:30
Медия: Конкурент

Заглавие: АССГ: Действието на новите правила за достъп на адвокати до дела в СРС е спряно
Дата: 13.06.2024 09:26
Медия: Lex.bg

https://zarata.info/%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8%D0%B5/
https://www.frognews.bg/novini/poslanikat-sasht-balgariia-nato-tam-shte-ostane.html
https://nova.bg/news/view/2024/06/13/459387/%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B0/
http://www.budnaera.com/202403f/24030714.html
https://www.konkurent.bg/news/17182638002897/sofiyskiyat-universitet-se-izkachva-s-200-mesta-v-mezhdunarodna-klasatsiya-za-2024-
https://news.lex.bg/%D0%B0%D1%81%D1%81%D0%B3-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4/


Правилата за достъп на адвокати до дела в Софийския районен съд (СРС), по които не са пълномощници на
страна, не действат от 8 май 2024 г. и няма да действат до окончателното произнасяне на съдилищата по
законосъобразността им. Това постанови Административен съд София-град (АССГ). Той допусна за разглеждане
жалба на столичните адвокати Николай Димитров и Александър Михайлов срещу разпореждането на... 

"Терзиев ще ви купи автобуси и тролейбуси, ама друг път… Поредната куха активност на Терзиев и спасителите в
рубриката "пожелателен адрес". Осем месеца по-късно е ясно, че целта на фалшивата промяна в общината е да
излиза с гръмки заглавия, но никаква реална работа да не е свършена. Столичната община разчита на магия с
голи обещания на въображаеми средства". Това написа в профила си във "Фейсбук" ... 

Истинска финансова вакханалия, на която би завидял и предшественикът му Вальо Топлото, е завихрил подалият
оставка току що изпълнителен директор на "Топлофикация София" ЕАД Александър Александров, свидетелстват
наши читатели в Лондон. Фактите, които днешният ни материал прави публично достояние, хвърлят бегла светлина
по въпроса къде потъват изстраданите левчета за парно и защо плащаме безбожни см... 

Заглавие: Антон Хекимян: Васил Терзиев ще ви купи автобуси и тролейбуси, ама друг път….
Дата: 13.06.2024 12:06
Медия: Елхово.news

Заглавие: Разгул! Екс босът на столичната "Топлофикация" Александър Александров профукал 1 млрд. лв.
народна пара̀ за щерка си в Лондон. Крие дъщеря-сектантка?
Дата: 13.06.2024 13:03
Медия: ГлобусНюс

https://elhovo.news/?p=327955
https://globusnews.net/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B3%D1%83%D0%BB-%D0%B5%D0%BA%D1%81-%D0%B1%D0%BE%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%BB/
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